



## Protokoll nr 9 fört vid styrelsemöte den 15:e november 2016 per telefon, kl. 19.00-21.40

### Närvarande vid mötet:

Camilla Karlsson CK, ordförande  
Jan Knejp JK, vice ordförande  
Hanna Hansson HH, sekreterare  
Anders Joelsson AJ, ledamot  
Per Lundberg PL, ledamot  
Bo Ekros, ledamot  
Carter Arnold, ledamot  
Catarina Bergström, GS

- Mötets öppnande**  
Ordförande hälsade de närvarande välkomna till dagens sammanträde och förklarade detsamma för öppnat.
- Godkännande av dagordning**  
Dagordning godkändes med tillägg under övriga frågor: Beslut för IL hösten 2016, Roddres, Information kring regattahöstmötet, Student-EM 2019
- Föregående mötesprotokoll, inkl. åtgärdslista**  
Föregående mötesprotokoll  
- Godkändes och lades till handlingarna.  
  
Åtgärdslista  
- Uppdaterades.
- Justering av protokollet**  
Carter Arnold valdes till protokolljusterare.
- Lägesrapport av verksamheten från GS**  
- Utvecklingsträffarna har startat i stimulansprojektet med inriktningen rekrytering. Viktigt att se till vad ungdomarna förväntar sig från sin förening. Mindre fokus på elit och tävling. Fokus på svar från "Ungdomsbarometern". Även titta på hur vi kan bredda vår verksamhet. Få med ex. masters och kyrkbåtsrodd på ett bättre sätt. AJ tar upp att vi behöver se över vår definition av "från triangel till rektangel".  
- Anne Lindström intervjuar ledare inför kommunikationsplan  
- Linda och Tobias Wallerius har varit på studiebesök i Danmark  
- Skickat ansökan om elitstöd om roddteknologi, Tobbe Elgh har formulerat.



- SR har ökat medlemsantal till 4500 totalt.
- Fler föreningar har sökt LOK-stöd.
- CB och JK har redovisat projektet för extra landslagsstöd för 2016.

## 6. Ekonomisk rapport

- SOK-bidraget har inte kommit in ännu. CB har inte fått avtalet trots påtryckningar.
- Klädkostnaden högre än beräknat, beror på stor VM-trupp och att vi ej tagit betalt för juniortruppens kläder.
- Omkonteringar inom stimulansprojektet och idrottslyft har ej utförts ännu, CB ansvarig.
- Möte planeras mellan CB, JK och BE för att se över årets ekonomi.

## 7. Övriga beslutspunkter/Informationspunkter

### Budgetäskande

CB har sammanställt inkomna budgetäskande.

CB, CK och PL ska se över våra anställda. Lägga fram förslag på utformning 2017.

### Organisationsnummer, Djursholm och Styrso saknar fortfarande

Djursholms Roddklubb har betalt sin årsavgift. Styrso Roddare har inte visat intresse, önskar strykas från medlemsregistret. Styrelsen beslutar att stryka Föreningen Styrso Roddare från medlemsregistret på föreningens egen begäran.

### SOK, ej topp och talang

PeO har vidarebefordrat brev från Tomas Engdahl från SOK, de har valt att inte kalla några av de nominerade roddarna till Topp och Talang-programmet. SOK refererar till att de inväntar beslut om båtclasser OS Tokyo 2020. Lovisa Claesson är kvar i programmet.

### NOR

JK informerar att Per Bosnaes har kallat till möte. Styrelsemöte kommer att hållas på Arlanda 14/1. SR Styrelsemöte flyttas till 15/1.

### Kläder

Styrelsen beslutar att ingen får beställa kläder utan godkännande från styrelsen. CB skickar ut information till berörda.

### Roddforum, lägesrapport

#### Rapport från PL

35 anmälda. Arrangörsmöte samt samling för Elitgruppen genomförs utanför roddförsams ramar. Program med tidsschema har skickats ut. Styrelsen samlas kl. 10.00 på Sandagymnasiet.

### RIG-rapport

CB meddelar att en roddare har sökt till Sandagymnasiet. Har erbjudit de tre roddare som går på nuvarande roddgymnasium i Strömstad att flytta över till



Sandagymnasiet, via brev till målsmän. Även skickat ut brev alt. mail med information om ansökan till Sandagymnasiet till målsmän för roddare födda 2001.

Viktigt att marknadsföra fördelar med RIG, nå ut med information till fler ungdomar.

#### Ledarkurs för ungdomar

Genomfört del två i Jönköping. Leif Johansson och Peo Claesson höll föreläsningar på lördagen. Linda höll föreläsning med fokus på föreningsarbete på söndagen. Sista träffen kommer ske 3-4/12 i Stockholm. Därefter utvärdering och ev. planering av ny omgång.

#### Medaljer

CB har förslag att medaljer som SR får som nation på mästerskap tillfaller föreningen efter ett år alternativt direkt. Förslag från PL att behålla medaljerna inom förbundet, möjlighet att ställa ut på Sandagymnasiet? CB ställer frågan till Sanda innan styrelsen tar beslut.

Fråga kring kostnad för blommor till medaljörer och OS-deltagare. Förslag till att lägga under "Representation".

#### 8. Inkomna skrivelser samt ev. korrespondens med myndigheter etc.

##### RF Event Impact calculator

Hålls i Stockholm 17/11. CB har ställt frågan till Bo Berglund men har ej fått svar.

##### RF Almedalsveckan 17 jan 2017 (2-9/7 2017)

Fått inbjudan till Idrottens Dag i Almedalen. Bra marknadsföringsmiljö men även en stor kostnad. Bordlägges till nästa styrelsemöte.

##### RF Rådslag RIU 27 jan 2017

Gällande elitidrott och högre utbildning samt forskning. PL är intresserad av att delta, CB anmäler.

##### RF Internationella rep – mötesplats 10-11/2 2017

Gäller både NOR och FISA, totalt sju personer, har fått inbjudan till samling "Mötesplats för internationella representanter". Mål att få fler internationella evenemang till Sverige.

##### RF Internationell utvecklingsplan

Inbjudan att göra en plan med hjälp av SISU processledare. Strategi för att få fler inom internationella roddförbund, d.v.s. Europeiska Roddförbundet och FISA. CB tar fram förslag till deltagare till en arbetsgrupp.

##### FISA Women sport leadership academy

FISA erbjuder tre platser. Skickar förfrågan till tre kvinnliga ledare.

#### 9. Övriga frågor

Beslut för IL hösten 2016



Beslutas om ett tak på 35t i beviljade bidrag.

#### Roddres

Föras upp på åtgärdslistan. Ev. kunna involvera Magnus Ekros? Utveckla annat system? En förening har redan nu valt att inte använda Roddres. BE pratar med Claes Friström och Magnus Ekros.

#### Information kring regattahöstmötet

AJ har skickat ut en enkät till alla som har licens. Hittills 110 respondenter. 32 personer är intresserade av att vara med och påverka.

AJ önskar input från styrelsen gällande regattaplanering för att undvika krockar mellan nationella och internationella tävlingar eller hur man ska prioritera.

#### Student-EM 2019

CA meddelar att Jönköping har blivit tilldelade Student-EM 2019.

#### 10. Nästa möte

2016-12-10 kl. 10.00 - 17.00 i Jönköping.

#### 11. Mötets avslutande

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Vid protokollet

Justerat

  
Hanna Hansson

  
Carter Arnold

  
Camilla Karlsson, ordförande